

## Father's Day

### “All You Can Eat” Reservation Form 2022

### 父親節「任意挑選·無限任意食」訂座表格 2022

**Complimentary Piece of Braised Abalone with Oyster Sauce per guest**  
**每位客人均會贈送原隻六頭蠔皇鮑魚**

Date 日期	Restaurant 餐廳	No. of Person & Amount 人數及總額
<b>09 June</b> 六月九日	<b>Noble</b> <input type="checkbox"/> Lunch	Adult / 成人 (age 12 or above / 12 歲或以上) HK\$580 x _____ pax/位 = HK\$ _____ Child / 小童 (age 3-11 / 3 至 11 歲) HK\$430 x _____ pax/位 = HK\$ _____
	<b>Noble</b> <input type="checkbox"/> Dinner	Adult / 成人 (age 12 or above / 12 歲或以上) HK\$650 x _____ pax/位 = HK\$ _____ Child / 小童 (age 3-11 / 3 至 11 歲) HK\$480 x _____ pax/位 = HK\$ _____

I agreed the total sum for the above charges HK\$ \_\_\_\_\_ to be debited to my Membership account.  
 本人同意將以上總額港幣\$ \_\_\_\_\_ 記入本人的會員賬戶內。

Member's Name : \_\_\_\_\_ Membership No. : \_\_\_\_\_  
 會員姓名 會員號碼

Telephone No. : \_\_\_\_\_ E-mail Address/ Fax no. : \_\_\_\_\_  
 電話號碼 電郵信箱 / 傳真號碼

Date : \_\_\_\_\_ Member's Signature : \_\_\_\_\_  
 日期 會員簽署

#### Terms and Conditions 訂座須知

- Please fill in this form and fax to 2829 7907. For enquiries please call Noble on 2829 7990.  
請填妥傳真此表格及傳真至 2829 7907。查詢請致電 2829 7990。
- Any cancellation made on or after 01 June, 2022, the total amount of this reservation will be fully charged.  
任何訂座於二零二一年六月十日或以後取消，將收取預訂人數之總金額為退位費。
- Reservations are subject to availability. A signed copy of this form will be sent to you as a confirmation.  
訂座一經確定，所收取的費用一律恕不退回或轉讓。

(For Official Use Only 只供本會填寫)

\_\_\_\_\_  
 Confirmed with Authorized Signature & Club Chop  
 確認簽署及蓋印

\_\_\_\_\_  
 Date  
 日期